

تعميم Circular

رقم (75) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (6/B) of the "Procedures Bases Regarding Listed Companies which have Accumulated Losses Amounted to 50% or More of its Capital For the Year 2014"; the trading in shares of JORDAN WOOD INDUSTRIES/ JWICO (WOOD) Company will be suspended for two trading sessions as of Wednesday, 29/7/2020, due to its accumulated losses which exceeded 100% of its capital according to its reviewed quarterly financial statements for the period ended in 31/3/2020. Trading in the company's shares shall be resumed as of Wednesday 5/8/2020

Best Regards,

مازن نجيب الوثائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين
تحية طيبة وبعد،

استناداً لأحكام المادة (6/ب) من "أسس الإجراءات بحق الشركات المدرجة في السوق التي تبلغ خسائرها المتراكمة 50% فأكثر من رأسمالها لسنة 2014"، ونظراً لأن الخسائر المتراكمة للشركة الأردنية للصناعات الخشبية/ جوايكو (WOOD) قد تجاوزت 100% من رأسمالها وفقاً للبيانات المالية المرحلية المراجعة للربع الأول المنتهية في 2020/3/31.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول في أسهم الشركة المشار إليها أعلاه لمدة جلستي تداول، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2020/7/29، على أن يعود التداول بأسهمها اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2020/8/5.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام..